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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE DATA 8 DE MAIG DE 2006 

Lloc de la reunió:  Bunyola, Sala d’Actes de la Casa Consistorial 
Data:  8 de maig de 2006 
Hora de començament:  20:05 hores 
Hora d’acabament:  20:35 hores 
President:  Maria Cabot Payeras 
Membres presents:  Miquel Mateu Roig 

Cristina Munar Prats 
Francisco Sastre Vera 
Rubén de Enrique Llull 
Gabriel Batle Quetglas 
Pedro Martorell Pascual 
José Ibáñez Sánchez 
Miquel Negre Cabot 
Antònia Juan Solà 
Sebastià Mateu Balle 
Bartomeu Togores Solivellas 
Guillem Riera Colom 

Caràcter de la sessió:  Ordinari 
Convocatòria:  Primera 
Secretari:  Catalina Magdalena Servera Gual 
Interventora:  Maria del Mar Gual Bigas 

1.  APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DE  DATA  6  DE  MARÇ  DE  2006  I  DE  L’ACTA  DE  LA  SESSIÓ 
EXTRAORDINÀRIA DE DATA 3 DE MAIG DE 2006. 

Es sotmet a votació l’acta de la sessió ordinària de data 6 de març de 2006, i 
s’aprova per unanimitat. 

En  relació  a  l’acta  de  la  sessió  extraordinària  de data  3  de maig  de 2006,  la 
Secretària dóna compta d’un error material informàtic a les darreres línies de la 
darrera pàgina on hi figuren unes frases que s’han d’eliminar. 

Es  sotmet  a  votació  l’acta  de  la  sessió  extraordinària  de  data  3  de  maig  de 
2006,  i  s’aprova  per  tots  els  presents,  excepte  el  Sr.  Batle  Quetglas  que 
s’abstenen perquè no assistí a aquesta sessió.
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3.  ADJUDICACIÓ  DE  DUES  LLICÈNCIES  PER  PRESTAR  SERVEIS 
PARTICULARS  DESTINATS  AL  PÚBLIC  CONSISTENTS  EN  EL 
TRANSPORT DE VIATGERS EN AUTOMÒBILS DE TURISME. 

La Sra. Batlessa llegeix de la proposta de la Comissió Informativa General que 
diu: 

“Aprovat  el  plec  de  Clàusules  Administratives  particulars  que  ha  de  regir  el 
concurs  obert  de  la  “licitació  pública  per  atorgar  tres  llicències  per  prestar 
serveis particulars destinats al públic consistents en el transport de viatgers en 
automòbils  de  turisme”  mitjançant  acord  de  Junta  de  Govern  de  data  21  de 
gener de 2006. 

Atesa la proposta d’adjudicació de la Secretaria expressada a l’informe de data 
3 d’abril de 2006. 

Es  proposa  al  Ple  i  previ  dictamen  de  la  Comissió  Informativa  General, 
l’adopció del següent acord: 

1. Adjudicar  dues  llicències  per  prestar  serveis  particulars  destinats  al  públic 
consistents en el  transport de viatgers en automòbils de  turisme als següents 
sol∙licitants: 
§  Sr. Carlos Mas Suau. 
§  Sr. Rafael Nadal Vich. 

2.Els titulars presentaran en el termini d’un mes a comptar del dia següent de 
la  notificació  de  l’acord  d’adjudicació,  els  documents  justificatius  de  les 
condicions fixades a la clàusula segona del Plec de Clàusules Administratives 
particulars. 

Expedides les llicències sol∙licitaran de la Direcció General d’Obres Públiques i 
Transports del Govern de les Illes Balears, les corresponents autoritzacions per 
serveis  de  transport  de  caràcter  interurbà.  I  estan  obligats  en  el  termini  de 
seixanta  dies  naturals,  comptats  a  partir  de  la  concessió  de  l’autorització,  a 
prestar el servei amb el vehicle corresponent. 

3. Notificar el present acord als interessats, als efectes oportuns”. 

Es  sotmet  a  votació  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa  General  sobre 
l’adjudicació de dues llicències per prestar serveis particulars destinats al públic 
consistents en el transport de viatgers en automòbils de turisme , i la proposta 
és aprovada per unanimitat.



AJUNTAMENT DE BUNYOLA 
(ILLES BALEARS) 

 
Sa Plaça, 4  07110 Bunyola 

Teles. 971.61.30.07 // 971.61.30.17 
Fax 971.61.52.27 

3 

4. APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL∙LABORACIÓ ENTRE EL CONSELL 
DE MALLORCA  I  L’AJUNTAMENT DE BUNYOLA PER A LA POSADA EN 
FUNCIONAMENT D’UN SERVEI D’ORIENTACIÓ LABORAL. 

La  Sra.  Batlessa  dóna  compte  de  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa 
General que diu: 

“Es proposa al Ple de l’Ajuntament de Bunyola l’adopció del següent acord: 

Primer.  Aprovar  el  Conveni  de  col∙laboració  entre  el  Consell  de  Mallorca  i 
l’Ajuntament  de  Bunyola  per  a  la  posada  en  funcionament  d’un  Servei 
d’Orientació Laboral. 

Segon. Facultar a  la senyora batlessa, per a que en nom  i  representació de 
l’Ajuntament procedeixi a la signatura de l’esmentat conveni, que s’adjunta.” 

La Sra. Batlessa passa la paraula al Sr. Riera. 

El Sr. Riera  explica  que  ja  es  va  comentar  un poc a  la Comissió  Informativa 
General  la  proposta  de  signatura  d’acord  entre  el  Consell  de  Mallorca  i 
s’Ajuntament  de  Bunyola  per  crear  servei,  es  donarà  servei,  valgui  la 
redundància, a Bunyola, Puigpunyent i Esporles, per tant un servei de caràcter 
comarcal en matèria d’orientació, formació i inserció laboral per a persones en 
situació de precarietat amb edat laboral. En principi parlem d’un col∙lectiu molt 
ample, de 16 a 65 anys, que requereixen o que demanen, tant inserció laboral, 
formació o  tot allò que els pugui ajudar a millorar la seva situació laboral. Per 
tant  pensàvem  que  era  un  servei  interessant  i  era  important  aprofitar 
l’oportunitat que ens brindava el Consell de Mallorca perquè estigués ubicat a 
Bunyola. A canvi el Consell demana un local, un espai acondicionat, amb taula 
cadira,  telèfon,  llum,  en  fi  serveis  que  ha  de  tenir  un  espai  d’aquestes 
característiques, i a canvi el Consell posa un tècnic en orientació laboral quatre 
dies a sa setmana que endemés de donar orientació i  formació laboral, d’una 
manera individualitzada, aquest treball està dins la xarxa del SOIB, amb la qual 
cosa  estarà  connectat  amb  tota  l’oferta  laboral  d’aquest  servei.  En  principi 
aquest conveni té una durada fins a 31 d’octubre que és la durada del contracta 
del  Consell  de  Mallorca  amb  el  SOIB,  però  vol  dir  que  són  contractes 
programes  que  es  renoven  anualment.  Aquest  servei  estarà  ubicat  al mercat 
municipal,  en  aquest  moments  s’està  enllestint  l’acondicionament  del  local,  i 
una vegada aprovat per aquest Plenari es procedirà a la seva signatura. Crec
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que  és  una  bona  cosa  per  tot  el  municipi  de  Bunyola  ja  que  aquesta  oferta 
millorarà sa qualitat de vida de determinades famílies i persones i per ventura 
s’aconsegueixi que qualqú sigui més feliç que el que és a dia d’avui. 

La Sra. Batlessa demana si hi ha intervencions. 

El  Sr.  Negre  vol  agrair  l’esforç  del  Consell  de  Mallorca  perquè  afavorirà 
segurament  la gent  jove que està més necessitada de  feina  i d’orientació.  Jo 
crec que molts de  joves nostres no  fan  feina perquè no han tingut l’adequada 
orientació o no han sabut cercarla, i a partir d’ara si hi ha a Bunyola un servei 
d’orientació  per  trobar  feina  serà  important, per  tant  volem votar  a  favor  i  fer 
constar l’agraïment de què això s’hagi posat a Bunyola i no a un altre lloc. 

La Sra. Batlessa demana si hi ha més intervencions. No n’hi na. 

Es  sotmet  a  votació  la  proposta  de  la  Comissió  Informativa  General  sobre 
l’aprovació  del  conveni  de  col∙laboració  entre  el  Consell  de  Mallorca  i 
l’Ajuntament  de  Bunyola  per  a  la  posada  en  funcionament  d’un  servei 
d’orientació laboral i la proposta és aprovada per unanimitat. 

A les 20’15 hores s’incorpora a la sessió la Sra. Cristina Munar. 

5. SOL∙LICITUD D’UN NOU INSTITUT I D’UNA ESCOLA NOVA A BUNYOLA 
PER PART DE L’APIMA. 

La  Sra.  Batlessa  explica  que  es  va  rebre,  per  part  d’una  representant  de 
lAPIMA  del  CP  Mestre  Colom,  una  proposta,  atès  la  celebració  d’aquest 
plenari, la qual passa a llegir literalment: 

En nom de l’APIMA del CP Mestre Colom de Bunyola i ala vista del proper ple 
extraordinari a celebrar per aquesta Corporació el dia 8 de maig de 2006, que 
s’inclogui  a  l’ordre  del  dia  la  sol∙licitud  d’un  nou  institut  i  una  escola  nova  a 
Bunyola,  i que es permeti  intervenir a  la presidenta de  l’APIMA al mateix. Tot 
això en base a l’article 228 del ROF 

La Sra. Batlessa comenta que una vegada consultat el tema amb l’assessora, 
depenia de la voluntat nostra i llavors s’ha pres la decisió de què sí, i creu que 
el més adient és deixar intervenir, en primer lloc, la presidenta, n’Agustina. 

A  continuació  dóna  la  paraula  a  la  Sra.  Agustina  Vilaret,  representant  de 
l’APIMA del CP Mestre Colom. 

La Sra. Agustina Vilaret dóna compte de la proposta, que literalment diu:
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Com a representant de l’APIMA del CP Mestre Colom sol∙licit a la Sra. batlessa 
i als regidors d’aquest Ajuntament que al nou Pla General que estan elaborant 
disposin d’un solar per a equipaments educatius. 
Aquest equipament ha de ser una nova escola de primària i un institut d’ES. 

La justificació d’aquesta demanda per a l’escola és: 
1r  El  mal  estat  de  l’escola,  sobretot  la  vella,  però  no  únicament,  (goteres, 
finestres que no tanquen, canals defectuoses,… 
2nLa manca d’espai (aules dividides, manca de biblioteca, gimnàs, sala d’usos 
múltiples, etc.) 
3rSóm un municipi amb més de 5.000 hab. que des de 1928 no ha pensat a 
dotar d’una escola exnovo. Sols ha sofert ampliacions en vertical, horitzontal, 
annexes, però sense un pla integral. 

La justificació per un IES és la següent: 
1rSom, segons creim, l’únic municipi de més de 5.000 hab. sense centre d’ES 
2nAixò  suposa  una  pèrdua  de  les  relacions  socials  dels  joves  ja  que  es 
dispersen per altres pobles i Palma. 
3rTambé  suposa  una  pèrdua  de  la  vida  cultural,  d’esport  i  d’oci  dels 
adolescents del poble. Podria cohesionar la vida social dels adolescents de tot 
el municipi. 
4tLa  perillositat  del  desplaçament  diari  per  carretera  dels  nostres  fills/es  que 
també els lleva temps per dormir o menjar a hores més correctes. 

Tot això sense oblidar que si aquest pla preveu un increment de població d’uns 
1.000 hab. implica població infantil suficient per una altra escola que sumada al 
creixement natural de la població del poble fa necessari també dotar a aquest 
pla d’un altre o segon solar per una segona escola en un futur tan proper com 
el temps que es tarda en aprovar el pla, dotar d’infrastructures el solar i acabar 
les vivendes. 

Les condicions bàsiques d’aquest solar o solars pensam que haurien de ser: 
proximitat al nucli urbà de Bunyola, i, accessibilitat. 

Apart de  la  justificació argumentada  i el  fet de ser  l’associació que representa 
als pares i mares dels nins i nines de Bunyola, hem aconseguit l’aval de més de 
1.000 firmes de ciutadans i el Dr en pedagogia Tomeu Quetgles, que fa molts 
anys que coneix més que nosaltres les mancances i necessitats educatives del 
poble,  està  realitzant  un  treball  que  de  manera  científica  ens  constata  la 
necessitat de dotar el poble d’aquestes noves infrastructures educatives. 

Per altra banda,  ja hem presentat un suggeriment a  l’avanç de  la modificació 
del Pla General d’Ordenació Urbanística.
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Creim  que  tots  desitjam  un  poble  millor.  Sabem  també  que  la  tasca  de  fer 
política  no  és  fàcil.  Però  també  sabem  que  tots  vostès  ja  sigui  a  través  de 
l’entrevista que l’associació ha tingut amb cada un dels vostres grups i de l’acta 
del Ple Ordinari del 5 de setembre 2005 en senten també la necessitat. 

Ens agradaria creure que és una lluita de tots i per tots i és per això que a tots 
ho demanam. 
Moltes gràcies per deixarnos exposar aquesta petició i per escoltarnos. 

La Sra. Batlessa dóna la paraula al Sr. Mateu Balle. 

El Sr. Mateu Balle comença la seva intervenció dient que vol donar les gràcies 
perquè  una  entitat  externa  a  l’Ajuntament,  i  no  un  grup  polític,  de  qualque 
manera i per una vegada, sense que serveixi de precedent per altres, agafen la 
paraula per exposar una necessitat, que per part de  tots els grups s’ha estat 
sensible  al  tema,  i  per  part  nostra, o  al manco  per  part meva,  com a  regidor 
d’educació, sap perfectament les mancances que té, sobretot, l’escola vella, en 
parlen a cada Consell escolar, i quan es resol un tema en surt un altre, i afegeix 
que és una cosa que ja és molt vella. 

Els Sr. Mateu Balle continua explicant que des de l’Ajuntament s’intenta, en la 
mesura  de  les  possibilitats pressupostàries d0aquest Ajuntament,  de  qualque 
manera, tenir cura del manteniment de l’Escola és costós i mai s’arriba al cap, 
és a dir, sempre que s’arregla una cosa en surt una altra, o quan no cau una 
cosa en cau s’altre i sempre estam allà mateix. 

El  Sr.  Mateu  continua  dient  que  un  dels  problemes  que  es  té  és  la  manca 
d’espai  públic  per  poder  edificar  aquestes  noves  infrastructures.  Afegeix  que 
ara és l’hora, després de molts d’anys, en què es fa un planejament urbanístic 
nou,  les Normes Subsidiàries,  ja  famoses,  en  el  qual  els  tècnics  hi  fan molta 
feina,  i  diu  que,  sense  voler  donar  una  falsa  esperança,  està  mirat,  està  en 
camí de poder aconseguir, si totes les coses van així com haurien d’anar, en un 
futur a mig termini, no curt, perquè curt és difícil, la possibilitat de tenir aquest 
solar, aquesta quantitat de metres per poder edificar una escola nova  i poder 
fer un institut. 

El Sr. Mateu Balle parla de la segona escola dient que encara no s’hi ha arribat 
i  explica  que  el  que  s’intenta  és  poder  aconseguir,  mitjançant  distintes 
actuacions  i  distintes  negociacions,  com per  exemple  qualque  conveni,  poder 
aconseguir  aquests  terrenys.  Per  aquesta  part  s’estan  fent  les  passes,  que 
sempre són lentes, però que creu que duran a bon camí. 

El  Sr.  Mateu  Balle  finalitza  dient  que  a  dins  el  Pressupost  d’adequació 
manteniment  del CP Mestre Colom sempre  hi  ha aquella  partideta per  poder
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anar subsanant, de mica en mica,  les grans mancances que  té el CP Mestre 
Colom. Tot seguit dóna les gràcies. 

Intervé  el  Sr.  Negre  per  donar  les  gràcies  i  per  agrair  aquesta  participació 
demostra el que és la democràcia, la força està al poble, i per no repetir el que 
ha dit en Sebastià, el Sr. Negre reitera l’esforc que fa  l’Ajuntament per durho 
endavant. Afegeix que el seu partit en el seu programa electoral de 2007, a un 
dels  punts  que  tendrà  serà  una  escola  nova  per  Bunyola  i  això  figurarà  al 
programa per a les eleccions del 2007. 

Intervé el Sr. Mateu Roig per afegirse, des del PP, a les intervencions que han 
fet abans els portaveus,  tant del PSM com del PSOE, en quant a agraïment  i 
enhorabona  per  haver  intervingut  en  el  Ple.  Afegeix  que  en  la  mateixa  línia, 
entenen  que  les  raons,  que  s’han  presentat  avui,  són  reals,  hi  ha  aquesta 
necessitat, vist el creixement de població i vista l’ampliació de sòl urbà, ofereix 
la  seva  col∙laboració  tant  a  l’Ajuntament  com  als  pares,  per  part  del  Partit 
Popular  en  allò  que  sigui  necessari  per  sumar  esforços  i  que  es  puguin 
aconseguir aquests objectius que tots desitgem. 

El  Sr.  Mateu  Roig  explica  que  la  primera  passa  és  revisar  les  normes  per 
aconseguir espai suficient per poder fer aquest equipament educatiu, i després 
d’aconseguir  els  terrenys,  fer  les  oportunes  negociacions  amb  la  Conselleria 
d’Educació i Cultura. A continuació afegeix que el grup del PP es sumarà a tota 
la Corporació per aconseguir l’institut i l’escola nova. 

La Sra. Batlessa dóna la paraula a Unió Mallorquina. 

El Sr. Riera vol  incloure una sèrie de consideracions perquè diu que tots som 
conscients  que  la  revisió  d’unes  normes  no  és  pot  plantejat  a  curt  termini. 
Afegeix que una altra consideració és que probablement anirà dintre d’aquest 
planejament, a on la Conselleria d’Educació plantegi el nou pla de centres i el 
no pla d’equipament, que tal vegada ens agafi sense haver aprovat les normes, 
la  qual  cosa  no  vol  dir  que  no  hàgim  de  continuar  el  procés,  demanat  a  la 
Conselleria  d’Educació  que  ens  tengui  en  compte  com  a  tal  dins  el  seu  pla 
d’equipament de centres, dins el procés 20082009. 

El Sr. Riera introdueix una altra qüestió motiu de reflexió com és que qualsevol 
moviment que es fa en el marc de les normes subsidiàries en absolut és gratuït 
pel poble de Bunyola i per l’Ajuntament. Ho diu per si algú es pensa que és una 
cosa tan senzilla com marcat uns  terrenys d’un particular i dir aquí es  farà un 
equipament.  Diu  que  això  s’ha  de  saber  perquè  suposa  contraprestacions 
econòmiques  o  urbanístiques.  Reitera  que  això  s’ha  de  dir  perquè  sinó  es
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podria arribar a conclusions que resultarien injustes pels qui ara duem aquest 
compromís. 

El  Sr.  Riera  fa  referència  a  una  quarta  consideració  relativa  a  que  aquesta 
Corporació es pot comprometre a anar més enllà de la tramitació de les normes 
del planejament, no esperar a  la  tramitació perquè en altre casos hi ha hagut 
alternatives si possibilitats de convenis, de modificacions puntuals, i pot haver 
hi la possibilitat per no haver d’esperar la tramitació. Això són coses que s’han 
de saber. 

Per finalitzar el Sr. Riera diu que s’afegeix als altres grups i també senyala que 
molts dels que estam aquí no hi serem d’aquí a un any. També es dirigeix al 
públic i els diu que per ventura algú d’ells estarà aquí l’any que ve, per la qual 
cosa seria injust no xerrar clars; això funciona d’aquesta manera i tal vegada es 
podrien trobar amb els papers canviats. Per tot això, si tot queda clar, es desitja 
el millor per tothom. 

Intervé  la Sra. Batlessa per  dir  que  s’adhereix  als  altres  grups  però  que a  la 
vegada vol ser com el Sr. Riera i els diu que aquesta força la necessitaran, que 
no  és  fàcil  d’aconseguir,  ni  tampoc  una  escola  nova  quan  ara  mateix  s’ha 
acabat una ampliació de l’escoleta infantil i s’està duent a terme una important 
ampliació  d’uns  escola  de  Palmanyola,  que  també  és  Bunyola.  Afegeix  que 
l’esforç que ara mateix està fent la Conselleria d’Educació i Cultura en matèria 
d’edificis  durant  aquesta  legislatura  i  la  passada,  en  el  terme  de  Bunyola  ha 
estat  important.  Explica  que  va  començar  ja  en  el  2003  amb  el  camp 
d’aprenentatge  perquè  hi  havia  una  façana  que  havia  caigut  i  ja  es  varen 
invertir milions; va continuar canviant persianes a la part de l’edifici antic i han 
seguit amb les dues reformes que s’han dites. A continuació fa referència a la 
gratuïtat dels  terrenys per a  la construcció de  l’escola  infantil atès un conveni 
que es va  firmar amb  l’anterior Corporació, conveni que afecta el planejament 
futur, ja que si no hagués estat per aquest conveni no s’hagués pogut realitzar 
l’ampliació d’aquesta escola infantil. 

La Sra. Batlessa manifesta el seu compromís, com ja s’ha vist tots els grups hi 
estan a favor, i afegeix que el que poden deixar escrit és que es visualitzi dins 
el planejament un espai educatiu. Creu que és el que   es pot  fer. També diu 
que per ventura es podria anar més enllà a firmar convenis, però ara bé, si en 
un  principi  ells  pensaven  que  l’avançament  a  l’aprovació  inicial  es  faria  més 
aviat, no ha pogut ser tan ràpid perquè es va voler donar molta publicitat, i ara 
l’arquitecte  municipal  està  considerant  suggeriments  que  la  gent  va  fer.  Per 
tant, ara hi ha molta més feina d’anar llegint i rellegint tot els que els ciutadans 
han opinat. Afegeix que l’aprovació inicial serà quan aquesta feina estigui feta i 
que  encara  que  es  faci  una mica  de planificació  no és  pot  dir  cert,  atès  que 
l’arquitecte està fent una feinada en aquest tema.



AJUNTAMENT DE BUNYOLA 
(ILLES BALEARS) 

 
Sa Plaça, 4  07110 Bunyola 

Teles. 971.61.30.07 // 971.61.30.17 
Fax 971.61.52.27 

9 

Finalment  la  Sra.  Batlessa  diu  que  també  s’ha  de  tenir  en  compte  la 
Conselleria,  que  dins  el  termini  20082011  ens  ha  inclòs  com  a  reforma  de 
primària. Creu que seria  important  fer una visita, si el Sr. Mateu Roig els pot 
ajudar, al conseller d’educació, per veure si hauria la possibilitat dins el termini 
20082011,  donada  la  perspectiva  de  planejament  nou,  de  poder  posar  sol 
educatiu. 

La Sra. Batlessa sap que hi ha moltes coses a fer i que el més important és la 
força dels ciutadans, diu que també s’ha vist un sí rotund per part dels grups de 
la Corporació. Assenyala que és una de les primeres passes de les moltes que 
s’han  de  donar.  Reitera  la  importància  d’anar  a  fer  la  visita  al  conseller 
d’Educació amb el Sr. Mateu  i  convida al públic a venir a  l’Ajuntament   en el 
proper mes, per veure si l’arquitecte ja va finalitzat la tasca de contemplació de 
suggeriments cap a la revisió del planejament. 

Es  passa  a  la  votació  de  la  proposta  de  contemplar  sol  educatiu  a  dins  el 
planejament i després fer les passes adients perquè la Conselleria d’Educació 
hi doni suport. 

7.  MOCIONS. 

No se’n formulen. 

8.  PRECS I PREGUNTES. 

No n’hi ha. 

En aquest moment, essent  les 20:35 hores,  la Sra. Batlessa aixeca la sessió, 
de la qual s’estén la present acta i jo com a Secretària, en don fe. 

Bunyola, 8 de maig de 2006. 

La Batlessa,  La Secretària, 

Maria Cabot Payeras  Catalina Magdalena Servera Gual


